
 
 

REFERAT 
 

Bestyrelsesmøde i Den Jyske Kunstfond 
Mødedato: 25. marts 2025 
Sted: Skanderborg 
 
Deltagere fra Den Jyske Kunstfond:  
Jakob Bonderup, Trine Bang, Rikke Andersen, Marit Benthe Norheim, Mette 
Dalby & Per Kap Bech Jensen 
 
Deltager fra Slots- og Kulturstyrelsen:  
Tabitha Burke og Jens Fuglsang 
 

 

Referat 
 
1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt.  

 
2. Bordet rundt 
Bestyrelsen orienterede om nyt siden sidst.  
 
3. Beslutninger siden sidste møde 
Styrelsen orienterede om en enkelt projektændring, som er godkendt af 
bestyrelsen skriftligt pr. mail.  
 
4. Økonomi 
Styrelsen orienterede om bestyrelsens økonomi for 2025. Bevillingen er steget 
pga. p/l-reguleringen. Bestyrelsen besluttede at afsætte 25.000 kr. til 
kommunikation i 2025.  

 
5. Statistik over uddelinger  
Styrelsen orienterede om statistik ud fra fondens tildelinger og 
afslagsbegrundelser.  
 
6. Kommunikationsstrategi 
Bestyrelsen drøftede en kommunikationsstrategi for 2025. Bestyrelsen 
besluttede at anvende de 25.000 kr. til kommunikation på infomøde samt 
annoncering af infomødet og efterfølgende annoncering af puljens åbning.  
 
 
 



 

Side 2 

 
7. Ansøgningsvejledning og bilag 
Bestyrelsen drøftede eventuelle ændringer i ansøgningsvejledning og bilag, 
herunder: 

- at tilføje en CV-skabelon med oversigt og punkter så retningslinjerne 
for CV bliver overholdt.  

Bestyrelsen besluttede at beholde de nuværende kriterier samt 
afslagsbegrundelser.  

 
8. Drøftelse af evaluering af De Regionale Kunstfonde 
Bestyrelsen besluttede at igangsætte en evaluering nu på baggrund af 
statistisk materiale fra 2022-2024. Sekretariatet starter processen og vil være 
i dialog med styregruppen der består af de to bestyrelsesledere Sarah Smed og 
Jakob Bonderup.  
 
9. Meddelelser 
Diverse meddelelser blev rykket til punkt 11.  
 
10. Næste møde 
Bestyrelsen fastlagde de næste møder således:  

- Uddelingsmøde i efteråret d. 28. oktober, 2025 i Slots- og 
Kulturstyrelsen 

 
11. Evt.  
Bestyrelsen vil undersøge om De Regionale Kunstfonde kan være tilstede på 
Kulturmødet i Mors på egen hånd. Derudover blev sammenlægningen af 
Region Hovedstaden og Region Sjælland til Region Østdanmark også 
diskuteret. 
 
12. Mødets gang 
Der var positiv stemning om værtskabet. Det er meningsfuldt at komme ud 
blandt bestyrelsen og snakke om kunsten, der hvor den finder sted.  


